
CONSILIUL JUDETBAN NEAMT Proces-verbul

Sinteza dezbaterilor qedinf ei extraordinare a
Consiliului Judefean Neamf din 26 februarie2020, ora 16:00'

intocmitl in baza prevederilor art. L38 alin. (13) din Ordonanfa de

Urgenfl a Guvernului nr. 5712019 privind Codul administrativ

in temeiul atribuliilor conferite de Dispozilia preqedintelui Consiliului Judelean

Neam! nr.36912018 privind desemnarea unei persoane, lucrdrile qedin{ei

extraordinare a Consiliului Jude[ean Neam! sunt conduse de domnul vicepreqedinte

Ion Asaftei.La qedin!6 participd de drept secretarul general judelului, precum qi gefii

serviciilor de specialitate din cadrul Consiliului Judelean.

Domnul Ion Asaftei - Doamnelor qi domnilor consilieri, permiteli-mi sd declar
deschise lucrdrile qedinfei ordinare a Consiliului Judelean Neam! pentru care afi fost
convocali in conformitate cu prevederile Codului administrativ.

La gedinldabsenteazi domnii consilieri: Arsene Ionel, Ciudin Mircea, Diaconu
Adrian, Dulamd Laurenfiu-Cristinel, Lucaci Gabriel.

Constatdnd c5 la aceast[ qedinld sunt prezen\i 26 consilieri jude{eni din totalul
de 31 consilieri in funclie, declar qedinla ca fiind legal constituitS.

in conformitate cu prevederile Codului administrativ, supun spre aprobare

confinutul procesului-verbal al gedin{ei desfrquratdin data de 17 februarie 2020.
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 25 voturi ,,pentru" qi o ablinere (Ungurianu Cristian), procesul-verbal a fost

aprobat.
Ordinea de zi propusd pentru aceastd qedinlE este cea publicatS in presS qi

comunicatd qi dumneavoastrd:
1. Proiect de hotdrdre privind modificarea organigramei gi a statului de funclii ale

Direcliei Generale de Asistenld Social[ qi Proteclia Copilului Neam!;
2. Proiect de hotdrdre privind modificarea statului de funclii al Serviciului Public
SALVAMONT Neam!;
3. Proiect de hotdr6re privind aprobarea valorii qi p151ii cotizfiieilcontribuliei
financiare datoratd de Judelul Neam! in calitate de membru al unor asocialii de

dezvoltare intercomunitard sau altor orgxtizalii neguvernamentale, precum qi pentru
Fondul de Dezvoltare Regionald;
4. Proiect de hotSrdre privind aprobarea valorii totale a proiectului ,,Reabilitare qi

modernizare transport ecologic" qi a cheltuielilor aferente;
5. Proiect de hotSr0re cu privire la emiterea avizului consultativ pentru Planul anual

de acliune privind serviciile sociale administrate qi finanlate din bugetul Municipiului
Roman pentru anul2020;
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6. Proiect de hot6r0re cu privire la emiterea avizului consultativ pentru Planul anual

de acliune privind serviciile sociale administrate qi finan{ate din bugetul Comunei

Cr[c[oani pentru anul 2020;
7. Proiect de hotdrdre privind incheierea unui acord de cooperare cu Guvernoratul
Gharbia, Republica Arabd Egipt;
8. Diverse:
- Raport de activitate al AutoritSlii Teritoriale de Ordine Publicd a Judelului Neam!

in anul 2019.
Fac precizarea cd toate proiectele de hotdr6re inscrise in ordinea de zi

indeplinesc condiliile prevdzute de art.t36 alin.(S) din Codul administrativ,in sensul

c5 sunt insolite de rapoartele direcliilor de specialitate qi avizele comisiilor de

specialitate.
Fa!6 de ordinea de zi iniliali, propun suplimentarea acesteia cu 4 proiecte de

hotdrdre, respectiv:
1. rectificarea anexelor nr.4 qi 5 la Hotirirea Consiliului Jude{ean

Neamt nr.1512020 privind aprobarea Regulamentelor de organizare qi
A func{ionare aferente serviciilor sociale destinate copiilor din cadrul Direc{iei

Generale de Asisten(i Sociali qi Protec{ia Copilului Neam{,
2. avizarea comisiei de concurs/examen, respectiv a comisiei de

solu{ionare a contesta{iilor pentru ocuparea funcfiei de director medical din
cadrul Spitalului de Psihiatrie,Sf.Nicolae" Roman,

3. darea in administrare a unui bun citre Centrul $colar pentru
Educafie Incluzivi "Alexandru Roqca" in vederea implementirii proiectului

,r$ansa la educafie, viitor asigurat"(SEvA),
4. aprobarea documentafiei tehnico-economice pentru un obiectiv de

investifii de interes public jude{ean
transmise dumneavoastr6 in timp util qi dezb6tute in comisiile de specialitate.

Propun ca proiectele de hotdrAre suplimentare sd fie analizate la pct. 8 - 1 1 de

pe ordinea de zi, inaintea punctului ,,Diverse", cate va fi renumerotat.

Supun la vot propunerea de suplimentare a proiectului ordinii de zi:
A Cine este ,,pentru"?

Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu26 voturi "pentru", suplimentarea ordinii de zi a fost aprobatE.

Supun la vot proiectul ordinii de zi:
Cine este,, pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Ot 26 voturi "pentru", ordinea de zi a fost aprobat6.

inainte de a trece la primul punct, secretarul general al judelului doregte sd fac6

o precizare.
Doamna Daniela Soroceanu.' in conformitate cu prevederile Ordonanlei de

Urgenld a Guvernului rr.57120L9 privind Codul administrativ, dacd aveli un interes

personal in problemele supuse dezbaterii qi votului de astdzi, aveli obligalia sd
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anuntali la inceputul ;edinlei. Hotdr6rile adoptate cu nerespectarea acestor dispozilii
legale sunt nule de drept. Pdnd in acest moment nu s-a anunlat nimeni.

I. Proiect de hotirflre privind modificarea organigramei gi a statului de

func{ii ale Direcfiei Generale de Asisten{i Sociali qi Protec{ia Copilului Neam(.
Domnul Ion Asaftei - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridic[ - aviz favorabil.
Domnul Ion Asaftei - Supun la vot proiectul de hot6r6re:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cl26 voturi "pentru", hot6rdrea a fost adoptatd.

^ II. Proiect de hotirffre privind modificareastatului de funcfii al Serviciului
Public SALVAMONT Neam{.

Domnul Ion Asaftei - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ion Asaftei - Supun la vot proiectul de hotdrdre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu26 voturi "pentru", hotdrArea a fost adoptatd.

III. Proiect de hotir6re privind aprobarea valorii qi pl5{ii
cotizafiei/contribu{iei financiare datoratl de Jude{ul Neamf in calitate de

  membru al unor asociafii de dezvoltare intercomunitari sau altor organiza{ii
neguvernamentale, precum qi pentru Fondul de Dezvoltare Regionali.

Domnul Ion Asaftei - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil;
Domnul Aurel Acioc6rlsnoae - comisia urbanism - lipsd cvorum;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicS - aviz favorabil.
Domnul Ion Asaftei - Supun la vot proiectul de hotdrdre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu26 voturi oopentru", hot6rdrea a fost adoptatS.
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IV. Proiect de hotirffre privind aprobarea valorii totale a proiectului

,rReabilitare qi modernizare transport ecologic" qi a cheltuielilor aferente.
Domnul Ion Asaftei - Rog comisiile s[ prezinte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil;
Domnul Aurel Aciocirldnoae - comisia urbanism - lipsd cvorum;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ion Asaftei - Supun la vot proiectul de hot6rAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu26 voturi oopentru", hotSrdrea a fost adoptatS.

Domnul Cristian Ungurianu - Domnule vicepreqedinte am qi eu o intervenlie
referitor la proiectul de hot6rdre care tocmai a fost votat, vedem cd existd un cuantum

destul de importarfila cheltuieli neeligibile. Vb rugSm poate putem qti in ce constau

aceste cheltuieli neeligibile.  Domnul Ion Asaftei - Haideli sd discutdm la diverse.
Domnul Cristian Ungurianu - Da notali cererea mea.

V. Proiect de hotirire cu privire Ia emiterea avizului consultativ pentru
Planul anual de ac{iune privind serviciile sociale administrate qi finan{ate din
bugetul Municipiului Roman pentru anul 2020

Domnul Ion Asaftei - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - av\z favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6, proteclie sociald - avlz favorabil;
Domnul.Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ion Asaftei - Supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?

  Se abline cineva?
Ct26 voturi "pentru", hotdr6rea a fost adoptatd.

VI. Proiect de hotirflre cu privire la emiterea avizului consultativ pentru
Planul anual de ac{iune privind serviciile sociale administrate qi finan{ate din
bugetul Comunei Crlcioani pentru anul 2020.

Domnul Ion Asaftei - Rog comisiile sE prezinte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd, proteclie socialS - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ion Asaftei - Supun la vot proiectul de hotSr6re:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv["?
Se abline cineva?
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Cu26 voturi o'pentru", hotir6rea a fost adoptatd.

VII. Proiect de hotlrflre privind incheierea unui acord de cooperare cu

Guvernoratul Gharbia, Republica Arabi Egipt.
Domnul Ion Asaftei - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Aurel Acioc6rlsnoae - comisia urbanism - lipsd cvorum;

Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - avtz favorabil.
Domnul Ion Asaftei - Supun la vot proiectul de hotdrdre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu26 voturi "pentru", hotdrdrea a fost adoptatd.

n VIIL Proiect de hotlrire pentru rectificarea anexelor nr.4 qi 5la HotIrflrea
Consiliutui Jude{ean NeamI nr.L512020 privind aprobarea Regulamentelor de

organizare qi func{ionare aferente serviciilor sociale destinate copiilor din cadrul
Direc{iei Generale de Asistenfi Sociali qi Protecfia Copilului Neam{.

Domnul Ion Asaftei - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6, s[n6tate - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicS - avlz favorabil.
Domnul Ion Asaftei - Supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu26 voturi "pentru", hot6rdrea a fost adoptat[.

IX. Proiect de hotlrf,re privind zvizarea comisiei de concurs/examen,
respectiv a comisiei de solufionare a contesta{iilor pentru ocuparea func(iei de

director medical din cadrul Spitalului de Psihiatrie,,Sf.Nicolae" Roman.
Domnul Ion Asaftei - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia cu1tur6, s[ndtate - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ion Asaftei - Supun la vot proiectul de hotdrdre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu26 voturi o'pentru", hot6rdrea a fost adoptatd.
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X. Proiect de hotirire privind darea in administrare a unui bun citre
Centrul $colar pentru Educa{ie Incluzivl "Alexandru Roqca" in vederea

implementlrii proiectului,,Sansa la educafie, viitor asigurat"(SEvA).
Domnul Ion Asaftei - Rog comisiile s5 prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil cu o mare bucuri

pentru qcoald qi copii.
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd, sinitate - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ion Asaftei - Supun la vot proiectul de hotdr6re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu26 voturi "pentru", hotdrdrea a fost adoptatd.

Xl.Proiect de hotir6re privind aprobarea documenta(iei tehnico-
economice pentru un obiectiv de investi{ii de interes public jude{ean.

n Domnul Ion Asaftei - Rog comisiile sd prezinte avize\e la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Aurel Aciocdrldnoae - comisia urbanism - lipsd cvorum;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ion Asaftei - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,imp otrivil'?
Se abline cineva?
Cu26 voturi "pentru", hotdrArea a fost adoptatS.

XII. Diverse.
- Raport de activitate al Autoritlfii Teritoriale de Ordine Publici a

/^ Judefului Neam{ in anul 2019,
Domnul Ion Asaftei - Sper cdl-a[iprimit qi ali luat la cunoqtinld de el. Dacd

aveli intrebdri suplimentare, domnul Adrian Bourceanu vi poate ldmuri cu alte
aspecte, care poate nu sunt prinse in raport.

Domnul Adrian Bourceanu - Chiar sunt prinse toate.
Domnul Cristian Ungurianu - Vreau sE reiterez cererea de a primi explicalii

referitoare la acele 5 milioane de lei cheltuieli neeligibile in proiectul vis-a-vis de

Troleibuzul.
Doamna Dana P6rdu - Este TVA-ul aferent mijloacelor de transport, este o

cheltuialS rambursabilS. E rambursabil pentru Consiliul Judefean.
Domnul Cristian Ungurianu - Este deductibil ulterior qi neeligibil la finan[are?
Doamna Dana Pdrdu - Da.
Domnul Cristian Ungurianu - Mullumesc.
Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Domnule vicepreqedinte, la ultima

gedinld ordinard am solicitat in plen niqte clarificdri vis-a-vis de concursul de la
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APASERV pentru director, unde domnul Vlad Angheluld a fost destituit la o zi dupS

ce a luat concursul, dupd ce inainte a participat, a fost descalificat, apoi a fost reevaluat

qi trebuie s[ vin[ AGA, cdlaCA nu putem umbla pentru c[ nu avem voie, membrii
din AGA de la Consiliul Judelean sd vind cu o clarifrcare, sd qtim ce este acolo, dacd

s-a intdmplat ceva nou, o informalie mai conrectS.

Domnul Ion Asaftei - S-a intimplat ceea ce qtili Ei dumneavoastrd.

Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Pdi nu qtim.

Domnul Ion Asaftei - Domnul director nu a luat concursul qi AGA va face un

raport din punctul acesta de vedere.
Domnul Neculai Puqcaqu - Domnule vicepreqedinte dacd imi permiteli,

intr-adevSr am luat procesul verbal, care l-am aprobat astdzi in cadrul qedinlei

extraordinare qi se menfioneazd cdla viitoarea qedinlI a Consiliului judelean. Eu am

inleles qi inleleg cdla qedinla ordinard a Consiliului judefean.La ora la care vorbim,
impreun6 cu domnul consilier Boacd Dan qi reprezerftanlii UAT-urilor de la Piatra

Neam!, de la Roman qi de la comuna Alexandru cel Bun, care compunem cei 5

imputernicili mandatali in AGA suntem avansafi cu documentarea, nu numai pe acea

speld pe care dumneavoastri ali menlionat-o, pe mai multe probleme strict pentru

dumneavoastrd la prima qedin!6 cAnd o sd fie transmisI.
Vreau sd vE spun c5 pe data de 06.03.2020 avem Adunarea generald ordinari

qi o supunem aprobdrii aceastd informare care urmeazd s[ o prezentdm Consiliului
Judelean, dumneavoastrd pentru o informare corect6, efectiv cu responsabilitdlile
conform legilor statului romdn, a l1rii noastre, ce responsablitdli au reprezentanlii
AGA, ce responsabilitefl au administratorii qi apoi conducerea executivl
managementul CJ APASERV. Deci, vom incerca sd v[ rSspundem sincer, curat,

corect, care este starea qi situalia la ora actualS la APASERV.
Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Pe noi ne intereseazd exact cum a

decurs concursul.
Domnul Neculai PuEcaqu - Vreau s5 vE spun cd au trecut cOteva zile de la

ultima qedin!6 qi am o mapd speciald cu acest punct cum s-a derulat fenomenul-

organizarea selecliei qi concursul la APA SERV pentru director general, deci, unul
din punctele care vor face obiectul al acestei informdri qi o vom prezentaconsilierilor
judefeni, cum de altfel gi gestionarea evenimentelor de la Roman, cum de altfel qi

gestionarea cu privire la stabilirea prelurilor qi tarifelor, degi sunt responsabilitali ale

altor reprezentan\i qi organisme, dar noi vom face acest lucru pentru ca qi dvs. sd qtili
exact, nu afard AGA, nu afard CA aqa cum s-a spus data trecut6. Este uqor sd fi de

partea cealaltdqi sd spui afard, dar este greu ca sE mergem la lege sE vedem pdnS unde

se poate rczolva. Organizarea concursului nu este sub nici o formd este atributul AGA.
Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Eu am pus altfel problema. Deci, nu

exist[ transpareld in ceea ce priveqte APASERV.
Domnul Neculai Pugcaqu - Este suficientd, este mai mult dec6t suficientd,

p[rerea mea cd in ultimel e 2-3 luni a fost cu v6rf qi indesat. Ceea ce nu este transparent

c[ nu toatd lumea, eu o fac ca qi consilier judelean, ca om responsabil, nu suntem

pletifl in primul rdnd, ca sd ne inlelegem foarte clar, facem munc6 patrioticd qi o facem

cu o foarte mult profesionalism ca membri AGA, sd se inleleaga cd acolo nu avem





nu qtiu ce favoruri. O sd prezentdm ;i ce am fbcut qi ce nu am fdcut qi ce vom face in
continuare, dar de la una qi p?nd a solicita in plen voluntarist multe lucruri.

Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Domnule consilier qi eu sunt in
AGA pro bono qi CA pro bono.

Domnul Neculai Puqcaqu - Noi o sd vd prezentdm informarea, in mod clar tot
ce se intdmpld acolo.

Domnul Valentin-Constantin Stavarache -De trei ani de zile (neinteligibil) sub

conducerea PSD.
Domnul Neculai Puqcaqu - Noi facem administralie acum qi vorbim din punct

de vedere administrativ, nu vorbim din punct de vedere politic. Dac[ vreli sd facem

conferinld de presd qi sb vedem care este mai tare in gurd qi 61a ridicd problema, eu

zic sdne oprim aici.
Domnul Ion Asaftei - Haideli sd transferdm aqa cum este bine qi elegant pentru

qedinla ordinard un asemenea punct de vedere, pentru cd este prea important ca sd

trecem la diverse qi mai mult decdt atAt intr-o qedin!6 care are cxacter extraordinar.
Aqteptim qi sper cdpdnd la ;edinla ordinard sd avem...

Domnul Neculai Puqcaqu - Repet, pe data de 6 martie 2020 are loc Adunarea
GeneralS a Aclionarilor care va discuta qi bugetul de venituri qi cheltuieli proiectul
anului 2020, prilej cu care vom solicita pe toate palierele qi problemele acestea grele

care s-au ridicat qi s-au creat spaimei c6t mai mare in judelul Neam! qi in Romdnia qi

in Moldova, vom prezenta cel pulin cu ce date qi argumente qi cu conqtiinla impdcatd
cdvd.informdm corect, nu politic,nupartizanat,nu altfel, venim exact ca oameni care

lucrdm in administrafie. Cdnd ne ducem la partid discut[m cum se pune problema,
dar ceea ce veli primi dumneavoastrd nu veli primi politic, veli primi exact pe cele
3-4 probleme care am considerat noi qi sunt necesare a fi qi informali consilierii
judeleni vom face corespunz6tor, fi1i convinqi de treaba aceasta. Vor fi qi atunci
probleme qi intrebdri, cu drag venim cu dosarele.

Domnul Ion Asaftei - Pdnd atunci sd mergem cu qedinla extraordinarE aqa cum
este firesc, nu cred cd aveli ceva impotrivS, este normal sd 16sdm pentru qedinla din
luna martie. Eu am o singur[ intrebare legat de subiectul acesta qi vreau sd mi se

rdspunddla qedinla respectiv[, de ce a ffist linut6 inchisd conducta care leagd comuna
Sdbdoani de municipiul Roman FI 400. Domnule Puqcaqu, vd rog sd nu rdspundeli
acum.

Domnul Neculai Puqcaqu - Privitor la aceastd problemd vom scrie, vom
menliona la vremea respectivd qi despre aceastd rezervd, pentru cd ea este o rezervd
qi a completat bine colegul, data trecut6, cdnd domnul preqedinte spunea cd cheltuiala
va fi de 3 miliarde de lei, dar nu se va incasa nici 600/o de la romaqcani. Colegul azis
nu600/o ci70o/o, ne documentim, nu pentru aveni cu lucruri mdrunte gi de a face

impresii.
Domnul Valentin-Constantin Stavarache - (neinteligibil) de la alli locuitori din

Roman sau de taalte institulii, veneam acum qi f6ceam un pic de zxvd qi aflam dupd

un an.
Domnul Neculai Puqcaqu - Din pdcate inchei cu o constatare, nu se menlineazd

nici in Legea nr.3lll990 privind societ6li1e comerciale, nici in Legea nr.11112016
pentru aprobarea OUG nr.10912019 privind guvemanla corporativd a
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AGA trebuie s[ raporteze htnar, dar solicitateaintereprinderilor publice, cd membrii AGA trebuie s[ raporteze btnar, dar soltctlatea

dumneavoastrd este inteme\atd, o vom face, deci nu prevede nicdieri nici intr-o lege,

s-a solicitat o vom face, cum vom reuqi sI o facem cAt de profesionist e la indem6na

dumneavoastri Ei ne vom supune ceea ce va hotdri plenul Consiliului Judefean.

Domnul Florin-Adrian Hopqa - Am o rugdminte f4d de colegii de la AGA
APASERV , dacdtot discutali bugetul acum pe 6 martie2020,v6 rog sS luafi in calcul

qi sd tdiali toate bonusurile qi toate indemnizaliile membrilor de la CA.

Domnul Neculai Puqcaqu - Nu putem face, exist[ o comisie partftard intre

conducere qi dupi lege. Noi nu ne ducem acolo voluntar sI tdiem drepturile qi

sporurile la oameni.
Domnul Florin-Adrian Hoiqa -La oameni, nu.

Domnul Neculai Puqcaqu Ceea ce oamenii au un drept cOqtigat qi

dumneavoastrd gtili bine, vor primi in continuare, ceea ce este abuz\v qi dacd nu se

justificS din totdeauna s-a luat in calcul. Dar s5 nu imi spuneli mie c5 un salariat de la

APASERV cu 1800 - 2000 de lei in m6na este salariu exagerat.

Domnul Florin-Adrian HopEa - Exclus, nu vorbim despre angajali, vorbim

despre CA. Verificali la CA toate bonusurile, de fapt indemnizSiile qi vedeli

bonusurile la conducere qi sd vedeli punctual.
Domnul Neculai Pqcaqu - VA rog intrali pe site-ul CJ APASERV qi vedeli

raportul Curlii de Conturi despre aceste lucruri, acolo sunt date in detaliu, inclusiv ce

spuneli dumneavoastrd
Domnul Florin Adrian Hopqa - Stiu, s6luali in calcul.

Domnul Neculai Puqcaqu - Ca sd nu vorbim in necunoqtinld de cauzd, vd rog

sd citili raportul Curlii de Conturi despre CJ APASERV qi intr-adevdr sunt 2-3-4

situalii in care s-a exagerat, am luat atitudine in cadrul AGA, acum 3 luni de zile,

domnul Boacd Dan poate sd confirme qi persoanele care, sd zicem au forlat nota, dau

banii inapoi.
Domnul Ion Asaftei - Mai sunt probleme la diverse?

Doamna Mihaela Isciuc - Vreau sd qtiu situalia drumului judelean 201 C, qi vd

spun qi de ce vreau sd qtiu situalia DI 2Ol C, pentru c5 cetdlenii comunei Tdmdqeni

s-au uitat pe facebook qi au urm6rit pagina domnului preqedinte Ionel Arsene qi nu

era specifiiat absolut nimic despre DJ 201 C, cu toate cd se spune cb este in stadiul

de licitalie.
Domnul Doru Conache-Gavriliu - DJ 201 C este in stadiu de licitalie, am

inleles de la colegii mei cd azi s-af6cut raportul tehnic qi urmeazd sdptdmdna viitoare

raportul financiar, sper ca la sfdr;itul lunii martie sd avem un constructor acolo qi dacd

timpul ne va permite putem incepe lucrdrile.
Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Timpul vd permite.

Doamna Mihaela Isciuc - Ve mullumesc dl.Doru Conache pentru r6spuns, dar

cam de 2-3 luni imi spuneli cd peste 2 sdptdm6ni, peste 2 sdptdmdni qi eu acelaqi

rdspuns l-am dat de fiecare datd qi am ajuns sd-mi spunS cetdlenii cd de in douS-dou6

sipt6mdni mergem noi la jude! sb intrebdm despre probleme comunitdlii sau

incercdm s6le gi rezolvSm.
Domnul Doru Conache-Gavriliu - Data viitoare o sd aveli o informare cu cdte

clarificdri au fost, pentru a da un verdict la aceastd licitalie, nu se face de zipe mdine,
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se fac multe clarific6ri. Pentru data viitoare o sd aveli o informare cu starea exactd qi

cdte clarific6ri au fost.

Doamna Mihaela Isciuc - VA mullumesc, chiar este necesar.

Domnul Ion Asaftei - Zilele trecute s-a semnat ceva in leg5turd cu DJ 201 C qi

sigur s-a informat qi domnul director Doru Conache-Gavriliu e direcfionatd, toatd
activitatea qi acliunea de compartimentul nostru de arezolva problema.

Dacd, mai sunt alte probleme la punctul Diverse.
Nemaifiind alte probleme inscrise ?n ordinea de zi, declar inchise lucrdrile

gedin(ei extraordinare.

VICEPRE$EDINTE,,

Ion ASAFTEI 
/

SECRETARUL GENERAL AL JUDETULUI,

Daniela sQ{,ocEANll
| 'ut ,-z

iNrocHarr,
Rozalica COA
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